
Здравейте. Бих желала да кандидатствам за ОС, защото смятам, че като второкурсник, 
изборът за декан е важен за моето бъдеще във ФМИ.


